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ST - 0043/VI/29/2012 
 

Protokół Nr XXIX/2012 

R a d y  G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 29 listopada 2012 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno 

na lata 2012-2017, 

- w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie gminy Sitno, 

- w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 
- w sprawie uchwały budżetowej na 2013 r., 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Programów 

Alkoholowych na 2013 rok, 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXIX Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, kierownika ZWiUTG Andrzeja Kicińskiego oraz Pana 

Patkowskiego Dariusza z Agencji Nieruchomości Rolnej oddział Lublin. Obrady 

rozpoczęły się o godz. 10
30

 i trwały do godz. 17
00

.  

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

      Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 15 Radnych co stanowi pełne quorum potrzebne                   

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając 

czy są do niego uwagi. 

 Pan Sekretarz poprosił, aby do porządku obrad ująć jeszcze uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/159/2012 w sprawie wprowadzenia 

zwolnień w podatku od środków transportowych, która była podejmowana na 

poprzedniej sesji, jednak po zastrzeżeniach  RIO musi ulec zmianie kilka 

punktów w/w uchwały.  

Ponieważ uwag więcej nie było Państwo Radni przyjęli proponowany 

porządek obrad  wraz z propozycją Pana Sekretarza jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

  Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Panu Paczkowskiemu  

z Agencji Nieruchomości Rolnej. 

 Pan Paczkowski na wstępnie wyjaśnił, że jego wizyta ma na celu 

wyjaśnienie jak Agencja gospodaruje mieniem Skarbu Państwa. 

 Pan Przewodniczący powiedział, że z zasobów Agencji miało być 

wydzielonych 30% gruntów do sprzedaży dla rolników indywidualnych w celu 

powiększenia gospodarstw, a w związku z tym zapytał: „czy w naszej gminie 

będzie zachowana tego typu zasada?”. 

 Pan Paczkowski wyjaśnił, że nowelizacja ustawy, która miała miejsce  

w grudniu ubiegłego roku przewidywała wyłączenie 30% użytków rolnych  

z umów dzierżawy tylko i wyłącznie tych, których powierzchnia przekraczała 

428ha. Jednak na terenie gminy Sitno nie ma takiej możliwości, ponieważ żaden 

z dzierżawców nie przekracza tej powierzchni.  
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 Pan Sekretarz powiedział, że nas interesuje sprawa działek w Horyszowie 

Polskim między lasami, gdzie część jest przydzielona pod budownictwo 

zagrodowe, a część pod zalesienie. Dlatego ma też gorącą prośbę, aby 

przynajmniej tą cześć udało się zachować dla gminy, a nie dać możliwość 

wykupu tego przez osobę prywatną. 

 Pan Paczkowski wyjaśnił, że pomimo tego, iż dzierżawca ma prawo 

pierwszeństwa w nabyciu. Umowy dzierżawy z Agencją przewidują zawsze 

możliwość wyłączenia gruntów, które są przeznaczone w planie na cele inne niż 

rolne. 

 Dalej Pan Paczkowski powiedział, że Agencja nigdy by pozwoliła, żeby 

ze szkodą dla Skarbu Państwa tego typu grunty sprzedać dzierżawcy w formie 

bezprzetargowej. Dlatego też te grunty nie będą sprzedane w formie 

pierwszeństwa w nabyciu, ponieważ takiej możliwości nie ma. 

 Kolejno Pan Paczkowski powiedział, że Agencja nie ma możliwości 

przekazania tych gruntów na rzecz Gminy, a wiec grunty te w porozumieniu  

z Gminą będą dzielone przez Agencję na mniejsze działki i będziemy je 

sprzedawali w formie przetargu. 

 Pan Paczkowski powiedział, że podobna sytuacja jest w przypadku 

nieruchomości w Jarosławcu. 

 Pan Sekretarz zapytał, co w przypadku, kiedy w Planie Zagospodarowania 

przestrzennego na tych działkach wprowadzimy budownictwo komunalne 

gminne. 

 Pan Paczkowski powiedział, że jeżeli w Planie byłoby wskazane 

konkretne przeznaczenie, które kwalifikowałoby możliwość przekazania 

gruntów przez Agencję na rzecz Gminy – o ile Gmina nie posada własnych 

gruntów, żeby realizować ten cel, wtedy jest taka możliwość. 

 Pan Sekretarz zapytał,: co z obszarem, który jest przewidziany pod 

zalesienie – docelowo las dębowy. 

 Pan Paczkowski powiedział, że ustawa nie wyklucza możliwości 

użytkowania takiej nieruchomości w sposób dotychczasowy, a zakłada, że 

możliwość użytkowania w sposób inny, który został przyznany. 

 Pan Sekretarz zapytał, czy ten fragment nieruchomości, który jest ujęty  

w Planie pod zalesienie Agencja Nieruchomości Rolnej nie mogłaby podzielić, 

na mniejsze działki i przeznaczyć dla rolników z gminny. 

 Pan Paczkowski powiedział, że tak naprawdę o sprzedaży i formie 

sprzedaży decyduje Agencja, jednak zawsze bierze pod uwagę stanowiska 

rolników, Wójta, Izby Rolniczej. 

 Pani Janina Zawada poinformowała, że dużo rolników z Horyszowa 

Polskiego wystąpiło z chęcią wykupu ziemi w Horyszowie Polskim od Agencji. 

 Pan Wójt zapytał, jaka jest średnia cena za 1 ha nieruchomości rolnej. 

 Pan Paczkowski wyjaśnił, że średnia cena za 1ha kształtuje się od 14tys. 

do 15tys. zł. 
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 Pan Paczkowski jeszcze raz podkreślił, że obszary, które należą do 

Agencji i mają przeznaczenie pod zabudowę zagrodową, nie będą sprzedawane 

w formie pierwszeństwa pierwokupu dla dzierżawcy. 

  Na koniec Pan Wójt podziękował Panu Paczkowskiemu, za wieloletnią 

współpracę z Agencją Nieruchomości Rolnej. 

  

  

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

 

 

Ad.4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

  

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty i propozycję Uchwał 

celem ich podjęcia i omówienia: 

 

1) Uchwała Nr XXIX/162/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 

 

 

Pani Skarbnik omówiła, zmiany w uchwale budżetowej. 

Pan Pawlicha zapytał, gdzie jest 100tys. zł dla Cześnik. 

Pani Skarbnik powiedziała, że pieniądze te zostały zabrane na 

wynagrodzenie dla oświaty. 

Pan Sekretarz dodał, że te pieniądze będą przeznaczone na następny rok na 

Cześniki. 

Pan Wójt powiedział, że z racji potrzeb na wynagrodzenie dla oświaty 

lepiej było odłożyć prace remontu zadaszenia w Cześnikach i zacząć prace 

remontowe w miesiącu styczniu, czy lutym z racji tego, że na wynagrodzenie 

dla oświaty nikt nie dałby kredytu. 
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W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za,  

0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

 

2) Uchwała Nr XXIX/163/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2012-2017. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w/w uchwał jest konsekwencja zmian  

w uchwale budżetowej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za,  

0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

3) Uchwała Nr XXIX/164/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania porządku i czystości na 

terenie gminy Sitno. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, o otrzymaniu pisma informacyjnego 

od Wojewody Lubelskiego w sprawie terminów, w jakich mamy podjąć decyzje 

w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenie gminy. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że mamy już pozytywną opinię z Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zamościu w sprawie regulaminu 

utrzymania porządku i czystości na terenie gminy Sitno. 

Następnie Pan Sekretarz przedstawił opinię Inspektora Sanitarnego. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XXIX/165/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pani Skarbnik rozdała Państwu Radnym projekt uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-2017, oraz projekt uchwały 

budżetowej na 2013 r. 

Pan Sekretarz poinformował, że projekt uchwały budżetowej na rok 2013 

został przekazany Radnym na sesję 15 listopada, a wszystkie zmiany  

w projekcie uchwały budżetowej na rok 2013, które były omówione na sesji 
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Rady gminy poświęconej uchwale budżetowej na rok 2013 w dniu 20 listopada 

br. zostały ujęte. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, jakie zmiany nastąpiły w wydatkach  

w uchwale budżetowej na rok 2013, zmiany dotyczą głównie wydatków:  

- Cześniki – Kułaczówka dołożono 10 tys. zł do drogi, 

- Jarosławiec Stara Wieś droga koło Pana Kwapisza kwota 15 tys. zł, 

- Kornelówka dołożono 5 tys. zł, 

- Jarosławiec Dolny dołożono15 tys. zł na połączenie chodnika na Osiedlu 

z byłym Zakładem Rolnym, 

- zakup klińca(gruzu) na kwotę 3 tys. zł na drogę w Jarosławcu za młynem, 

- dla Spółki Wodnej kwotę 19 950zł odnowienie 1,5km rowu  

w miejscowości Jarosławiec przy torach LHS- strona północna (zimowe 

utrzymanie dróg), 

-  Jarosławiec - Stabrów rów na dł. 1,5km na kwotę 19950 zł, 

- wydatki związane z zagospodarowaniem terenu przy remizie  

w Jarosławcu Górnym na kwotę 5 tys. zł, 

- wydatki na dotacje celowe dla szkół w kwocie wynoszą 1,7mln zł, 

- remont parkingu, ogrodzenia i kotłowni przy szkole w Cześnikach za 

kwotę 40tys. zł 

- utworzenie placów zabaw przy udziale środków PROW-Lider 

zmniejszenie środków w związku z wyborem oferty, 

- zakup instrumentów przy udziale środków PROW-Lider zmniejszenie 

środków w związku z wyborem oferty. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za,  

0 przeciw i 4 głosach wstrzymujących się. 

 

5) Uchwała Nr XXIX/166/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2013 r. 

 

Pan Juszczak stwierdził, że samochód za 120 tys. zł, 40 tys. zł na drogi  

i 30 tys. zł na chodnik to prawie 200 tys. zł dla Czołek. Według niego trzeba się 

zdecydować, albo na inwestycję, albo na samochód, a środki, które zostaną 

powinny być przekazane na inne miejscowości. 

Pan Niedźwiedź powiedział, że samochód strażacki z Czołek 

eksploatowany był przez mieszkańców z całej gminy a nie tylko z Czołek. 

Pan Biłant poparł propozycje Pana Juszczaka mówiąc, że: „… 

190tys. zł dla jednej miejscowości to jest lekka przesada. Proponuje 

rozdysponować część z tych środków na najbardziej potrzebujące miejscowości. 

Pan Wójt powiedział, że powinniśmy patrzeć na przestrzeni kilku lat, a nie 

tylko jednego roku. Na osiedlu została zrobiona elektryfikacja, telefonizacja, 
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gazyfikacja, sanitacja, za które mieszkańcy osiedla nie wiele zapłacili – nie tak 

jak w innych miejscowościach.  

Pan Sekretarz stwierdził, że wypowiedz Pana Juszczaka jest bardzo 

krzywdząca dla Pana Wójta, ponieważ Pan Wójt nigdy nie dbał o swoją 

miejscowość w pierwszej kolejności – zawsze była na końcu.  

Pan Pawlicha powiedział, że w Cześnikach do tej pory nic nie zostało 

zrobione w remizie w Cześnikach tylko wciąż się obiecuje, dlatego też:  

„… róbmy te inwestycje tak, żeby było robione to po gospodarsku”. 

Pan Sekretarz powiedział, że są złożone dwa projekty na budynek remizy 

w Cześnikach. Jeden jest na liście rezerwowej z RPO, a drugi jest w ocenie 

merytorycznej z PROW. 

Dalej Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie prawdą jest, iż w Cześnikach nic się 

nie robi. Zostało utworzone Centrum teleinformatyczne, w Szkole wyłożono 

parking, przewidziano 100tys. zł na elewację i na dach.  

Pan Janusz Mazurek stwierdził, że samochód z Czołek nie odśnieżał tylko 

Czołek, ale dla całej gminy- Osiedle też było odśnieżane. 

Kolejno Pan Janusz Mazurek powiedział, chodnik w Czołkach buduje się 

już latami, tak samo, jeśli chodzi o drogi w Czołkach. 

Pan Borowiec poprosił, żeby przeznaczyć pieniądze na utwardzenie dróg 

gminnych dojazdowych do mieszkańców w Rozdołach i wykonanie tego 

najpóźniej do wiosny. 

Pan Sekretarz obiecał, że będzie to zrobione. 

Pan Szajnoga stwierdził, że z budżetem to mamy problem, co roku. 

Według niego budżet powinien być ustalany razem z sołtysami, a nie sami 

Radni. 

Pan Sekretarz powiedział, że jest ustalona Strategia są złożone wnioski, 

zrobione projekty i nie da się teraz wszystkiego zmienić. 

Kolejno Pan Sekretarz wyjaśnił, że z sołtysami też były uzgadniane 

zagadnienia związane z budżetem. 

Pan Pawlicha powiedział, że nawet nie ma dobrej woli żeby, chociaż 

pomalować to pomieszczenie. 

Pani Ostapińska powiedziała, że miała obiecane 10tys. zł na świetlicę 

jednak w budżecie na 2013 rok nie widzi już tych pieniędzy. 

Pan Sekretarz powiedział, że było przewidziane w WPI 10tys. zł na remont 

świetlicy w Stabrowie być może omyłkowo nie zostało to ujęte w budżecie na 

2013 rok (tylko Stanisławka). 

Pan Juszczak wracając do swojej wcześniejszej wypowiedzi podziękował 

Wójtowi za to, co zostało zrobione dla Jarosławca, jednak to też wynika z jakiś 

tam uwarunkowań geograficznych(bliskość Zamościa). 

 Dalej Pan Juszczak wyjaśnił, że powiedział to w imieniu całej grupy 

Radnych nie we własnym, ponieważ jak się okazuje miejscowości mają jeszcze 

różne potrzeby. Jednak każdy zagłosuje wedle własnego uznania. 
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 Pan Palikot powiedział, że w budżecie na drogi w Bożym Darze zostało 

przewidziane tylko 25tys.zł. 

Pan Biłant powiedział, czy nie lepiej byłoby z tej drogi koło poczty  

w Sitnie zabrać pieniądze, a te pieniądze przekazać, dla kogoś, kto ma pilniejsze 

potrzeby. 

Pan Sekretarz powiedział, że sypie się tam stabilizacja i trzeba to zrobić,  

a także ze względu na przyszłość wykonania sieci kanalizacyjnej - jej przebiegu, 

ponieważ w Sitnie będzie projektowana kanalizacja, dlatego też jest brane pod 

uwagę ilość wykopów, a w tym właśnie miejscu będzie ich mniej. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że: „… myśli, że w latach 2017-2018 

zrealizujemy kompleksowy projekt obejmujący Sitno do Stabrów przez Starą 

Wieś i cały Jarosławiec centrum za torami. To jest planowane i na to są 

zaplanowane pieniądze, na projekty - 60tys. zł.” 

Pan Wójt powiedział, że wszędzie budujemy, a budynek gminy jak  

i otoczenie gminy wygląda źle, dlatego też według niego te pieniądze są 

potrzebne na zrobienie drogi koło poczty. 

Pan Ryszard Monastyrski zauważył, że sesje Rady w sprawie budżetu na 

2013 odbyły się 15 i 20 listopada i dzisiaj znowu 2 godz. trwa dyskusja na ten 

temat. 

Następnie Pan Przewodniczący po dyskusji nad budżetem na rok 2013  

zapytał, Państwa Radnych:, „…Kto jest za przyjęciem uchwały budżetowej na 

rok 2013, w której uwzględniono wszystkie uzgodnienia w budżecie na rok 

2013, zaproponowane na sesji Rady w dniu 20 listopada?”. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 9 głosach za,  

4 przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

6) Uchwała Nr XXIX/167/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Programów Alkoholowych na 2013 rok. 

 

Pan Sekretarz powiedział, że program jest podobny jak w ubiegłym roku. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

 

7) Uchwała Nr XXIX/168/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2013 rok. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  
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Uchwałę. 

 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za,  

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

8) Uchwała Nr XXIX/169/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2012r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/159/2012 w sprawie wprowadzenia 

zwolnień w podatku od środków transportowych. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  

Uchwałę. 

 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za,  

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Sprawy inwestycyjne (odbiór dróg dojazdowych w Jarosławcu Dolnym) 

2. Sprawy robót bieżących (wodociąg Sitno-Czołki i Kornelówce), 

3. Sprawy gospodarcze ( poprawa dróg gminnych, ustawienie znaków 

drogowych),  

4. Sprawy rolnicze, 

5. Sprawy szczepionek (z fundacji) dla dziewczynek w wieku około 10lat, 

6. Sprawy strażackie 

7. Sprawy wniosków o płatność ( Stanisławka, kapliczki), 

8. Sprawy kontroli RIO. 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Pan sołtys z Rozdół Ryszard Monastyrski zapytał,: „… dlaczego są 

szanowani jak „piąte koło u wozu”, jeśli chodzi o naszą pracę, kiedy sołtysi 

maja naprawdę dużo pracy i należałoby im również zaplanować podwyżkę, 

skoro sobie Radni podnieśli na pierwszej sesji to powinni tez pomyśleć  

o sołtysach”.  

Pan Szajnoga powiedział, że on i część Radnych była przeciwko podwyżce 

tylko większość Radnych ich przegłosowała, jednak chcieli oni zostać na tym 

samym poziomie. 
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Kolejno Pan Szajnoga powiedział, że należałoby jakoś Panu Pajdzie 

wynagrodzić jego pracę, ponieważ on najprawdopodobniej nie bierze żadnego 

wynagrodzenia.  

Dalej Pan Szajnoga powiedział, że zgłaszał sprawę Pana Steca, jego 

czterdziestolecia, jednak Pan Sekretarz mówił, że Pan Stec już dostał 

wyróżnienie. Pan Stec twierdzi, że jednak nic nie dostał, a w związku z tym Pan 

Szajnoga poprosił, aby może dać jakieś pieniądze z Rady Gminy. 

Pan Biłant powiedział, że mieszkańcy z osiedla otrzymują druki do 

wypełnienia o powierzchni zajmowanej budynków mieszkalnych, jednak z tego, 

co mu wiadomo dotyczy to wszystkich mieszkańców gminy. 

Dalej Pan Biłant wyjaśnił, że w związku z tym, co powiedział Pan 

Sekretarz jest to zalecenie Regionalnej Izby Obrachunkowej, mające na celu 

wysłanie do poszczególnych mieszkańców naszej gminy decyzji o nałożeniu 

podatku i jednocześnie decyzję o umorzeniu tego postępowania, to wszystko 

będzie kosztować dużo pieniędzy. Dlatego też Pan Biłant poprosił, aby 

Regionalna Izba Obrachunkowa przedstawiła podstawę prawną, z czego 

wywodzi się ten obowiązek. 

Pan Sekretarz powiedział, że 4 lata temu na kontroli RIO również były 

takie zalecenia, jednak nie zostało to zrobione. Później Rada gminy na 

podstawie uchwały zwalnia z opłaty, jednak nie da się RIO przekonać. Dlatego 

też musieliśmy w czasie kontroli pokazać, że to realizujemy. 

Pan Szajnoga powiedział, że poproszono go o poruszenie tematu 

wykoszenia trawy w rowach przy drodze powiatowej w Jarosławcu Kolonii. 

Kolejno Pan Szajnoga powiedział, że w tamtym roku była remontowana 

remiza na Kolonii Jarosławiec i już poodpadały płytki. 

Pan sołtys Jarosławca Górnego podziękował Wójtowi za inicjatywę 

podniesienia inkasa dla sołtysów, ponieważ w przyszłym roku na pewno 

przybędzie obowiązków sołtysom. 

Pan Niedźwiedź przychylił się do wypowiedzi Pana Greli. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Przewodniczący odczytał wniosek Pani Moniki Słotwińskiej- Buby  

w sprawie uwzględnienia w programie inwestycyjnym na rok 2013 zakończenia 

budowy drogi  Cześniki – Kułaczówka. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że w związku z tym, iż oni utrzymują się  

z produkcji mleka i co drugi dzień jeździ samochód po mleku to należy 

dokończyć ten odcinek 100m drogi, tym bardziej, że miało ty być już 

zakończone w tym roku. 
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Następnie przewodniczący odczytał pismo z Polskiej Akademii Nauk  

w sprawie ustawy o nasiennictwie (GMO), chodzi o poparcie zablokowania 

upraw (GMO). 

Kolejno Przewodniczący odczytał postanowienie Komisarza Wyborczego 

w Zamościu w sprawie stwierdzenia naruszenia prawa w uchwale Nr 

XXVI/155/2012 z dnia 30 października 2012 r. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że przyjęliśmy poprzednio zasadę, aby okręgi 

liczyły około 450 osób, jednak w tej chwili musimy brać pod uwagę sołectwa. 

Dalej Pan Sekretarz wyjaśnił, jak teraz miałby wyglądać podział na okręgi. 

Następnie Przewodniczący przedstawił pismo Klubu Parlamentarnego 

Prawa i Sprawiedliwości dot. projektu uchwały w sprawie uczczenia 70 

rocznicy wysiedleni Zamojszczyzny. 

Kolejno Pan Przewodniczący poinformował o piśmie z Komendy Miejskiej 

w Zamościu informującym o możliwości zorganizowania debaty społecznej  

z udziałem Komendanta Wojewódzkiej Policji w Lublinie.  

Ustalono, że debata taka odbędzie się na ostatniej w tym roku sesji Rady 

Gminy. 

Dalej Przewodniczący odczytał pismo od Pana Zbigniewa Tkaczyka  

z prośbą o zwolnienie z płatności 2 i 3 raty podatku rolnego za 2012 rok 

związanego z wymarznięciem pszenicy ozimej. 

Pan Wójt powiedział, że on jest przeciwny umorzeniu tego podatku. 

Pan Sekretarz powiedział, że w sprawie tego umorzenia musimy 

skonsultować się z radcą prawnym. 

Pan Pawlicha powiedział, że dłuższy czas ciągnie się już sprawa podatku 

drogowego Pana Ryściocha, ponieważ wiadomo, że ta osoba jest już nie 

ściągalna, lepiej mu umorzyć ten podatek, a nie z roku na rok przechodzi. 

Pan Sekretarz powiedział, że jest jak najbardziej za umorzeniem tego 

podatku tylko Starostwo Powiatowe dalej wykazuje, że on ma ten samochód, 

gdzie samochód został sprzedany do Danii. 

Pan Niedźwiedź poinformował, że rolnicy otrzymali pisma 

 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokoły Nr XXVII/2012 i Nr XXVIII/2012 wyłożone były do wglądu 

bezpośrednio w trakcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołami i czy są do nich uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokoły Nr XXVII/2012 i Nr 

XXVIII/2012 w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 0 – przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących się. 
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Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Robert Mazurek               Edward Tukiendorf 

 


